
 

PREC QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE CS SOBRE ELS EFECTES 

DE LA TEMPESTA DEL 22 DE SETEMBRE 

Atès que els fortíssims aiguats del 22 de setembre han ocasionat un munt de 

problemes al nostre municipi. 

Atès que a falta d’una valoració econòmica detallada aquesta es presumeix molt 

elevada. 

Atès que s’han evidenciat, si no ho estava ja, que ens fa falta unes inversions 

importants i imprescindibles que eviti en la mesura del possible que això no es 

torni a repetir. 

Atès que a l’endemà de les tempestes ens vam assabentar pel canal habitual 

dels darrers mesos, per la premsa, de la visita a la Garriga del Delegat del Govern 

de la Generalitat a Barcelona, Juli Fernàndez. 

És per tot plegat que fem aquests precs: 

• Saber  com pensa el Govern Municipal aconseguir el finançament 

necessari per fer unes obres que són del tot imprescindibles. 

• Saber si el Delegat del Govern els ha traslladat alguna ajuda més enllà 

del suport al tràmit dels afectats amb les asseguradores. 
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